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Je2yzőkönyv

Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2016. augusztus 1-jei
rendkívüli üléséről a Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Holló Gyula
Oláh Ferencné
Pócs János képviselők

Távol maradt: Fejes Lőrinc képviselő —jelezte távohnaradásának okát.
Németh Mihályné képviselő — nem jelezte távolmaradásának okát.

Me2hivottak:
Kiskörei Polgármesteri Hivatal részéről:
Dr. Mohár Péter aljegyző

A jelenléti ív a jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Je~vzőkönvvvezető: Pócs Jánosné

A mai képviselő-testületi ülésre telefonon történt értesítés alapján került sor.

Magyar CsiHa polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megállapította, hogy az ülésen 5 képviselő van jelen, a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitotta. A polgármester elmondta, hogy Fejes Lőrh~c képviselő
nem tud részt ve1mi az ülésen, Németh Mihályné képviselő nem jelezte távolmaradásának
okát.

Ezek után a polgármester az alábbi napirendeket javasolta megtárgyalásra:

1. Pályázat benyújtásának megtárgyalása.
2. Egyebek

A képviselők részéről más javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette
fel: Ki az, aki az általa javasolt napirendi pontot elfogadja? Kézfehiyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

116/201 6.(VIII. 01.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a
polgármester napirendi pontra tett javaslatát, mely a következő:

1. Pályázat benyújtásának megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Egyebek

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.
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1. napirend
(Irásos előteijesztés ajegyzőkönyvhöz „B” mellékletként csatolva).

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket mondta el: Az
előterjesztést a képviselő-testület az ülést megelőzően megkapta. Ez a pályázat amiak a
Szociális városrehabilitációs pályázatnak az inii~astrukturális része, amely előzőleg benyújtásra
került. Ez a pályázat a két szegregátunmak az infFastrukturális része. A pályázat kötelező
eleme a közösségi épület és iroda kialakítása, ezen belül összegyűjtötték azokat a
legsürgetőbb dolgokat, amelyek mind a két szegregátumot jellemzik, s kapcsolódik hozzá
még szociális bérlakások kialakítása. A keretösszeg maximalizálásra került, melynek 40 %-a
fordítható in~astrukturá1is fejlesztésre. A maximalizálásra azért volt szükség, hogy minél
több összeget tudjanak inilastrukturális fejlesztésre fordítani. Főleg a Hegedűs úton az
úthálózat bővítésére, a villanyoszlopoknak az áthelyezésére lesz szükség. A pályázat teljes
összegének a 35 %-át lakófünkcióra kell fordítani, ezenfelüli rész nagyobb hányadát
in&astrukturális fejlesztésekre. Kamerarendszer kialakítására is lehetőség van, mivel
közbiztonsági fünkciót is tartalmaz a pályázat.

Holló Gyula képviselő az alábbi véleményt fogalmazta meg: Kettősség van bernie a pályázat
iránt. A beruházással, útfelújításokkal egyetért, közösségi épület kialakításával nem.

Dr. Molnár Péter aljegyző válaszként a következőket mondta el: A képviselő Úr is elismerte
a két szegregátumban az út és vízelvezetés problémáját. Ennek a pályázatnak van egy külön
szoRos pályázata, s abban az esetben, ha ez támogatást kap, akkor az önkorn~ányzat tud helyi
lakosokat foglalkoztatni. Fontos dolog még, hogy a pár épület felújításával a településkép
mást mutat.

Magyar Csilla polgármester kiegészítésként elmondta: Lényeg, hogy a fiataloknak
lehetőséget tudjon az Önkormányzat biztosítani. Ahhoz, hogy az inltastruktúra helyre
kerüljön, ezt meg kell tenni. Természetesen ehhez meg kell nyerni a pályázatot.

Miután a képviselők részéről több észrevétel, kérdés nem merült fel, Magyar Csitla
polgármester a következő kérdéseket tette fel:
- Elfogadja-e a képviselő-testület a beterjesztett határozati javaslatban foglaltakat az északi

szegregátumra vonatkozóan? Kézfelnyújtással jelezze.
A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott.
- Elfogadja-e a képviselő-testület a beterjesztett határozati javaslatban foglaltakat a déli

szegregátumra vonatkozóan? Kézfelnyújtással jelezze.
A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott.
A szavazatok alapján Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület
mindkét kérdésben 5 igen szavazat mellett a pályázat benyÚjtásra vonatkozóan az alábbi
határozatokat hozta:

1 t7/2016.(VIII. 01.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a „TOP-4.3.1115 pályázat benyújtására”
tárgyú előterjesztést és a vonatkozó felhívást megismerte és 5 igen szavazat mellett az abban
foglaltaknak megfelelően pályázatot kíván benyújtani a TOP 4.3.1/15 konstrukció keretein
belül Kisköre Eszaki szegregátuma vonatkozásában.
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A Képviselő-testület a projekt maximális költségvetését bruttó 200 000 000 Ft összegben
határozza meg.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat előkészítésével
kapcsolatos feladatok ellátásáról és a pályázat benyújtásáról gondoskodjék.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

11 8/2016.(VIII. 01.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a „TOP-4.3.l/l5 pályázat benyújtására”
tárgyú előterjesztést ás a vonatkozó felhívást megismerte és 5 igen szavazat mellett az abban
foglaltaknak megfelelően pályázatot kíván benyújtani a TOP 4.3.1/15 konstrukció keretein
belül Kisköre Déli szegregátuma vonatkozásában.

A Képviselő-testület a projekt maximális költségvetését bruttó 200 000 000 Ft összegben
határozza meg.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat előkészítésével
kapcsolatos feladatok ellátásáról és a pályázat benyújtásáról gondoskodjék.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

2. E2yebek

E napirendi pont keretében Magyar CsiHa polgármester a következőkről tájékoztatta a
testület tagjait: A Nemzeti Fejlesztési Minisztérium pályázatot írt ki Nemzeti Szabadidő és
Egészség Sportpark pályázaton belül sportparkok létesítésére. Testületi döntést nem igényel,
mivel a pályázat 100 % támogatottságú. Amennyiben az önkormányzat él a pályázat adta
lehetőséggel a minisztérium lesz az építtető és az e]készülés után ingyenesen az
önkormányzat tulajdonába kerül. Ehhez önkormányzati tulajdonú ingatlanra van szükség,
ezért az iskola mögötti sportpálya rehabilitációja folytán szeretnének sportparkot létrehozni.
Meg van határozva, hogy mennyi eszközt foglal magába, 150 rn2-es gumi talajburkolatú, 15
felnőtt eszköz kerülne kialakításra.

Takács Attila alpolgármester elmondta, hogy a nagy sportpályát ne használja fel erre az
önkormányzat, mert, ha valamikor a sportközpont kialakítása sikerülne, abban az esetben a
területre szükség lesz. Véleménye szerint a kézilabda pálya mellett, a régi sportöltöző helyén
kellene megvalósítani.

Holló Gyula képviselő kérdése, hogy az iskola melletti lakóingatlant nem lehetne
megvásárolni?

Magyar Csilla polgármester válasza, hogy az ingatlan tulajdonosa nem található.

A képviselő -testület az elhangzottakat tudomásul vette.
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Ezek után Magyar Csilla polgármester Zágon település polgármesterének meghívását
tolmácsolta a képviselők felé az augusztus 26-28-ig megrendezésre kerülő zágoni napokra.
A képviselők konkrét választ nem adtak, a későbbiekben ígérték.

A következőkben Holló Gyula képviselő elmondta, bogy a Tisza II-nél többször adott már
útbaigazítást a kerékpárosok részére, mert nem tudták, hogy Abádszalók felé merre kell
menni. A képviselő kérte Abádszalók felé vezető úthoz útbaigazító tábla kihelyezését,
amennyiben lehetséges.

Magyar Csilla polgármester ígéretet tett az ügyben történő intézkedésre.

Mivel több megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden, Magyar Csilla polgármester az
ülést 16,50 órakor bezárta.
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